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Protokół Nr 2/12 
z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w Gnojnie 

odbytego w dniu 06. listopada 2012 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

 
               Posiedzenie trwało od godz. 9.15 do godz. 11.15. 
               W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Rady Społecznej oraz pani Maria 
Gadawska – dyrektor zakładu, pani Beata Trelińska – główny księgowy zakładu, pan 
Piotr Terlecki – przewodniczący rady gminy, pani Ilona Piwowarska – skarbnik 
gminy, pan Piotr Bębas – sekretarz gminy i pan Stanisław Wcisło – radny (lista 
obecności stanowi załącznik do protokołu). 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie prośby SP ZOZ w Gnojnie o udzielenie dotacji na realizację 

projektu: „Informatyzacja ośrodków zdrowia na terenie gminy”. 
3. Zaopiniowanie pisma w sprawie zwolnienia SP ZOZ w Gnojnie z podatku od 

nieruchomości na lata 2013-2014. 
4. Sprawy różne. 

 
Przebieg posiedzenia: 

 
Do punktu 1-go. 
 
              Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca - pani Jolanta Stachowicz. 
 
Do punktu 2-go. 
 
              Z pisemną prośbą Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej     
w Gnojnie o udzielenie dotacji w kwocie 80.000 zł na informatyzację ośrodków 
zdrowia i ujęcie tej kwoty w budżecie gminy na 2013 rok, zapoznała zebranych pani 
wójt (kserokopia pisma – w załączeniu).  
Pani dyrektor poinformowała, że wymóg zinformatyzowania placówek wynika            
z zapisów ustawy z dnia 28 kwietnia 2011 roku o systemie informacji w ochronie 
zdrowia oraz że ustawodawca nie przewidział na ten cel dodatkowych środków. 
Dodała ponadto, że SP ZOZ boryka się z rosnącymi kosztami utrzymania (wysokie 
ceny prądu i opału) przy malejących wpływach środków z Narodowego Funduszu 
Zdrowia, związanych z wsteczną weryfikacją pacjentów i nie jest w stanie 
sfinansować zakupu 7 komputerów wraz z oprogramowaniem. 
Pani wójt zaproponowała wzięcie sprzętu w leasing na okres 5 lat, pani skarbnik  - 
nieodpłatne przekazanie komputerów przez gminę po realizacji projektu ”e-
świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST”, a pan radny Stanisław 
Wcisło wystąpienie z wnioskiem, wspólnie z innymi gminami i powiatem, o środki 
unijne na wymieniony cel. 
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Podsumowania omawianego zagadnienia dokonała pani przewodnicząca i stwierdziła, 
że decyzję w sprawie przyznania dotacji podejmie rada gminy. 
 
Do punktu 2-go. 
              
              W drugim punkcie porządku posiedzenia rozpatrzono prośbę SP ZOZ                    
o zwolnienie z podatku od nieruchomości w roku 2013 i 2014 (kserokopia pisma –      
w załączeniu).   
Ponieważ gmina traci podwójnie – kwotę podatku i subwencję – zgodnie z sugestią 
pana przewodniczącego rady postanowiono odstąpić od umorzenia ww. podatku. 
 
Do punktu 3-go. 
 
             W sprawach różnych pani przewodnicząca poinformowała, że: 
- w budynku ośrodka zdrowia w Balicach została wyremontowana kotłownia, a w  
najbliższym czasie planowana jest wymiana instalacji elektrycznej dla pomieszczeń 
wspólnych; 
- zgodnie z wydanymi zaleceniami przez PSP zamontowano instalację odgromową na 
dachu budynku ośrodka zdrowia w Gnojnie; 
- pani Eugenia Pałyga zwróciła się z prośbą o przedłużenie umowy najmu lokalu na 
prowadzenie punktu aptecznego na kolejne 5 lat. 
Członkowie Rady Społecznej zaproponowali, aby przedłużać umowę najmu corocznie. 
Natomiast pani przewodnicząca zaproponowała – w celu zminimalizowania kosztów 
ogrzewania - nieodpłatne przekazanie kotłowni i odrębne grzanie pomieszczeń 
zajmowanych przez ośrodek zdrowia w Gnojnie i przez lokatorów. 
Radny Gustaw Treliński wniósł o zorganizowanie spotkania z udziałem lokatorów, 
dyrekcji SP ZOZ i kierownictwa gminy i omówienie tematu ogrzewania. 
Pani Maria Gadawska – dyrektor SP ZOZ zwróciła  się ponownie z prośbą o zakup 
aparatu do EKG, spirometru i defibrylatora. Argumentowała, że zakup sprzętu jest 
konieczny do właściwej diagnostyki pacjentów. 
           W związku z omówieniem wszystkich punktów porządku – pani 
przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie i dokonała zamknięcia 
posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.- 
 
Protokolant:                                                                   Przewodniczący Rady 
B.Czarnecka                                                                 inż. Jolanta Stachowicz            
               
               
 


